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Protokół 

z V sesji VII kadencji                                   

Rady Powiatu w Zamościu, która   

odbyła się dnia 27 listopada 2024r. 

od godz. 10.07 do godz. 11.42 

w sali konferencyjnej Delegatury 

Lubelskiego Urzędu Wojewódzkiego 

w Zamościu, przy ul. Partyzantów 3 
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Posiedzeniu przewodniczył Antoni Skura – Przewodniczący Rady Powiatu                       

w Zamościu. 

 

Protokołowała Jolanta Grela – Inspektor Wydziału Organizacyjnego i Obsługi 

Rady. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura  otwierając obrady                        

V sesji VII kadencji Rady Powiatu w Zamościu powitał radnych oraz Starostę 

Zamojskiego - Pana Stanisława Grześko, Wicestarostę Zamojskiego - Pana 

Krzysztofa Rusztyna, Sekretarza Powiatu - Pana Piotra Orzechowskiego, 

Skarbnika Powiatu - Pana Marka Serokę, dyrektorów wydziałów oraz dyrektorów 

i kierowników powiatowych jednostek organizacyjnych /listy obecności stanowią 

załącznik nr 1 do protokołu/. Następnie Przewodniczący powitał  gości 

przybyłych na sesję: Pana Andrzeja Szozdę - Zastępcę Komendanta Państwowej 

Straży Pożarnej w Zamościu, Pana Andrzeja Miodunę - Komendanta Policji                      

w Zamościu, Pana Ireneusza Rączkę - Powiatowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego w Zamościu, Pana Mariana Hawrylaka - Dyrektora Powiatowego 

Urzędu Pracy w Zamościu, Panią Agnieszkę Czuba - Zastępcę Dyrektora Zarządu 

Zlewni w Zamościu, Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie /lista 

obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu/ oraz wszystkich mieszkańców 

obserwujących obrady. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura: „Informuję, że 

obrady Rady Powiatu w Zamościu są transmitowane, rejestrowane za pomocą 

urządzeń nagrywających dźwięk i obraz. Uczestnicząc w sesji Rady Powiatu                        

w Zamościu wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich 

danych osobowych. Jest to ogólne rozporządzenie o ochronie danych osobowych 

z dnia 27 kwietnia 2016 roku, tzw. RODO. Informuję, że zgodnie  z artykułem         

13 ustęp 1a ustawy o samorządzie powiatowym, uchwały Rady i Zarządu Powiatu 

zapadają zwykłą większością głosów w głosowaniu jawnym przy pomocy 

urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu 

głosowań. Na obecnej sesji głosujemy za pomocą systemu eSesja. Tak, jak to było 

zazwyczaj, Szanowni Państwo, teraz sprawdzamy kworum. Proszę                                        

o potwierdzenie swojej obecności na dzisiejszej sesji.” 
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Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura stwierdził, że na 

23 radnych w sesji uczestniczy 22 radnych, co stanowi niezbędne quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Radni obecni na sesji: 

1. Agnieszka Adamczuk 

2. Konrad Dziuba  

3. Stanisław Grześko 

4. Ala Kołodziejczyk 

5. Andrzej Kondrat 

6. Sławomir Kugiel  

7. Maria Loc-Oczkoś 

8. Aleksandra Martyna 

9. Jerzy Marucha  

10. Jacek Masłowski 

11. Andrzej Mazurkiewicz 

12. Hanna Michel 

13. Piotr Palikot  

14. Krzysztof Rusztyn 

15. Antoni Skura 

16. Jan Słomiany 

17. Jerzy Sobczuk 

18. Jacek Sobczyński 

19. Małgorzata Soboń 

20. Dariusz Śliwiński  

21. Jarosław Śliwiński 

22. Piotr Zawiślak 

 

Nieobecny na sesji Radny Janusz Nawój 

 

Komunikat o zwołaniu sesji, który został zamieszczony na stronie BIP Powiatu 

Zamojskiego oraz na tablicy ogłoszeń Starostwa Powiatowego w Zamościu 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu. Scenariusz V sesji VII kadencji Rady 

Powiatu w Zamościu z dnia 27 listopada 2024 roku stanowi załącznik nr 5. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura: „W informatorze 

radnego, w aplikacji eSesja dla Państwa Radnych zostały przekazane następujące 

materiały w ustawowym terminie, to znaczy do 15 listopada. Jest to projekt 

budżetu na 2025 rok i projekt wieloletniej prognozy finansowej powiatu. 
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Informuję, że bezpośrednio po zakończeniu sesji zostanie przedstawiony projekt 

budżetu na 2025 rok i projekt wieloletniej prognozy finansowej powiatu.” 
 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura: „Przystępujemy do 

punktu kolejnego. Jest to porządek obrad /zał. nr 6/, który wszyscy Radni 

otrzymali elektronicznie. Czy ktoś z Radnych wnosi jakieś uwagi do porządku 

obrad? Jeżeli nie, to proszę Państwa, proponuję w punkcie numer 9 porządku 

obrad dzisiejszej sesji, podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia składu 

osobowego Komisji Rewizyjnej VII kadencji Rady Powiatu w Zamościu. Proszę 

bardzo, czy ktoś z Państwa ma jakieś pytanie w tym temacie? Jeżeli nikt z Państwa 

nie zabiera głosu w tym temacie, kieruję do Państwa pytanie, kto z Państwa jest 

za proponowaną zmianą? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę                                          

o głosowanie.” 

 

W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Wynik głosowania imiennego          

stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala  Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Aleksandra Martyna, 

Jerzy Marucha, Jacek Masłowski, Andrzej  Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr 

Palikot, Krzysztof Rusztyn, Antoni  Skura, Jan Słomiany, Jerzy Sobczuk, Jacek 

Sobczyński, Małgorzata Soboń, Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Nawój 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura stwierdził, że 

zmiana została przyjęta stosunkiem głosów 22 za. W porządku obrad ten 

podpunkt będzie umieszczony jako podpunkt ł. 

 

Więcej zgłoszeń do porządku obrad sesji nie było. 
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Przystąpiono do realizacji następującego porządku obrad: 

 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdania Nadzorów Wodnych Państwowego Gospodarstwa Wodnego 

Wody  Polskie z działań podejmowanych na terenie powiatu zamojskiego za 

rok 2023. 

6. Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych za 2023 rok radnych 

powiatu zamojskiego. 

7. Informacja Starosty Zamojskiego z przeprowadzonej analizy oświadczeń 

majątkowych za rok 2023, złożonych do Starosty przez członków Zarządu 

Powiatu, Sekretarza Powiatu, Skarbnika Powiatu,  kierowników jednostek 

organizacyjnych powiatu oraz pracowników wydających decyzje 

administracyjne w imieniu Starosty. 

8. Informacja nt. stanu przygotowania do zimowego utrzymania dróg 

powiatowych powiatu zamojskiego w latach 2024/2025. 

9. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej powiatu, 

b) w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 2024 rok, 

c) w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Powiatu 

Zamojskiego z organizacjami pozarządowymi oraz z innymi uprawnionymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2025 rok”, 

d) w sprawie przyjęcia od Wojewody Lubelskiego zadań publicznych                               

z zakresu administracji rządowej, 

e) w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Szczebrzeszynie, 

f) w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Samodzielnego 

Publicznego Sanatorium Rehabilitacyjnego im. J. Korczaka                                          

w Krasnobrodzie, 

g) w sprawie zatwierdzenia programu naprawczego na lata 2024-2026 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej                                              

w Szczebrzeszynie, 

h) w sprawie wprowadzenia zmian w Powiatowej Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych w Powiecie Zamojskim na lata 2021-2025, 

i) w sprawie ustalenia wysokości opłaty za świadczenie usług wsparcia 

krótkoterminowego w formie pobytu całodobowego w Domu Pomocy 

Społecznej „Pod Modrzewiami” w Szczebrzeszynie, 

j) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem jest Powiat Zamojski warunków i zasad korzystania 

z tych przystanków oraz ustalenia stawek opłat za korzystanie przez 

operatorów i przewoźników z tych przystanków, 

k) w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej powierzenia Gminie Grabowiec 

zimowego utrzymania chodników w ciągu dróg powiatowych na terenie 
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Gminy Grabowiec w sezonie 2024/2025, 

l) w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/467/2024 Rady Powiatu w Zamościu                    

z dnia 28 lutego 2024 roku w sprawie określenia zadań, na które przeznacza 

się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych                                   

w 2024 r. z jej późn. zm. 

ł) w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej VII 

kadencji Rady Powiatu w Zamościu. 

10. Sprawozdanie Starosty Zamojskiego z pracy Zarządu Powiatu między 

sesjami. 

11. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

12. Sprawy różne. 

13. Zakończenie obrad. 

 

Ad 3. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura: „Kolejnym 

punktem mamy powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. Proponuję, aby wzorem 

poprzednich sesji Komisja Uchwał i Wniosków pracowała w składzie 

czteroosobowym. Czy są jakieś inne propozycje? Jeżeli nie, przystępujemy do 

głosowania. Kto z Państwa jest za czteroosobowym składem komisji? Kto jest 

przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o głosowanie.” 

 

W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Wynik głosowania imiennego                           

stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala  Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Aleksandra Martyna, 

Jerzy Marucha, Jacek Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr 

Palikot, Krzysztof Rusztyn, Antoni  Skura, Jan Słomiany, Jerzy Sobczuk, Jacek 

Sobczyński, Małgorzata Soboń, Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Nawój 
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Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura stwierdził, że                                 

22 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się, rada 

ustaliła, iż Komisja Uchwał i Wniosków będzie pracowała w składzie 

czteroosobowym.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura: „Przedstawiam 

Państwu zasady głosowania składu osobowego Komisji Uchwał i Wniosków. 

Jeżeli liczba zgłoszeń nie przekroczy czterech osób, to będziemy głosować na całą 

listę. Jeżeli liczba zgłoszonych osób przekroczy 4, w takim przypadku będziemy 

głosować indywidualnie na każdego kandydata. Po przeprowadzeniu głosowania 

nad wszystkimi zgłoszonymi kandydatami, do komisji wejdzie 4 kandydatów                                

z największą liczbą głosów. Czy ktoś z Państwa ma uwagi lub wnioski do 

przedstawionej procedury? Jeżeli nie ma uwag, to przystępujemy do głosowania 

procedury. Kto jest za przyjęciem? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę 

o głosowanie.” 

 

W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Wynik głosowania imiennego stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Aleksandra Martyna, 

Jerzy Marucha, Jacek Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr 

Palikot, Krzysztof Rusztyn, Antoni  Skura, Jan Słomiany, Jerzy Sobczuk, Jacek 

Sobczyński, Małgorzata Soboń, Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Nawój 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura stwierdził, że                       

22 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się, rada 

przyjęła procedurę głosowania w sprawie wyboru składu osobowego Komisji 

Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura: „Proszę                                       

o zgłaszanie z sali propozycji na członków komisji.” 
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Do składu Komisji Uchwał i Wniosków zgłoszeni zostali następujący radni: 

 

Pani Maria Loc-Oczkoś 

Pan Jacek Sobczyński 

Pan Jerzy Sobczuk 

Pan Konrad Dziuba 

 

Wszyscy zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie do składu Komisji 

Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura: „Czy są jeszcze 

jakieś zgłoszenia? Nie widzę. W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń wnoszę 

o przegłosowanie zamknięcia listy kandydatów. Kto z Państwa jest za 

zamknięciem listy? Proszę bardzo o głosowanie.” 

 

W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Wynik głosowania imiennego                  

stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Aleksandra Martyna, 

Jerzy Marucha, Jacek Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr 

Palikot, Krzysztof Rusztyn, Antoni  Skura, Jan Słomiany, Jerzy Sobczuk, Jacek 

Sobczyński, Małgorzata Soboń, Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Nawój 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura stwierdził, że                     

22 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się, rada 

zamknęła listę zgłoszeń kandydatów do Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura: „Ponieważ 

zgłoszono czwórkę Radnych, wnoszę o przegłosowanie całego składu komisji. 

Kto jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Proszę o głosowanie.” 
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W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Wynik głosowania imiennego stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala  Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Aleksandra Martyna, 

Jerzy Marucha, Jacek Masłowski, Andrzej  Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr 

Palikot, Krzysztof Rusztyn, Antoni  Skura, Jan Słomiany, Jerzy Sobczuk, Jacek 

Sobczyński, Małgorzata Soboń, Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Nawój 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura stwierdził, że                    

22 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących, rada 

powołała Komisję Uchwał i Wniosków w składzie: Pani Maria Loc-Oczkoś, 

Pan Jacek Sobczyński, Pan Jerzy Sobczuk i Pan Konrad Dziuba. 

 

Ad 4. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura: „Przechodzimy do 

punktu kolejnego. Jest to punkt 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Protokół z IV sesji Rady Powiatu w Zamościu wyłożony był do wglądu                                

w Wydziale Organizacyjnym i Obsługi Rady, pokój nr 18 oraz przed 

rozpoczęciem sesji. Protokół został również zamieszczony w formie 

elektronicznej jako załącznik pod omawianym punktem. Ponieważ nikt                                

z Radnych do rozpoczęcia sesji nie wniósł żadnych poprawek ani uzupełnień, 

proponuję przyjąć protokół z IV sesji Rady Powiatu w Zamościu, która odbyła się 

24 września 2024 roku. Czy ktoś z Państwa ma jakieś uwagi? Nie słyszę.                               

W związku z tym, kto z Państwa jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej 

sesji?” 

 

W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Wynik głosowania imiennego stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Aleksandra Martyna, 

Jerzy Marucha, Jacek Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr 

Palikot, Krzysztof Rusztyn, Antoni  Skura, Jan Słomiany, Jerzy Sobczuk, Jacek 

Sobczyński, Małgorzata Soboń, Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Nawój 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura stwierdził, że rada 

przyjęła protokół z IV sesji Rady Powiatu w Zamościu, 22 głosami za, przy 

braku głosów przeciwnych i głosów wstrzymujących się. 

 

Ad 5. 

 

Sprawozdania Nadzorów Wodnych Państwowego Gospodarstwa Wodnego  

Wody Polskie z działań podejmowanych na terenie powiatu zamojskiego za 

2023 rok /zał. nr 13/ radni otrzymali w formie elektronicznej. 

 

Sprawozdania były przedmiotem dyskusji na Komisji Rolnictwa, Leśnictwa                             

i Ochrony Środowiska i uzyskały pozytywną opinię tej komisji. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

 

Radny Jan Słomiany: „Ja na Komisji Rolnictwa miałem pytanie, tylko nikogo 

nie było z Wód Polskich. Chodzi o zarastanie, taki problem zarastanie rzeki 

Wieprz. Rzeka Wieprz, tam też jest nie ujęte w sprawozdaniu, że płynie przez 

Gminę Krasnobród i Szczebrzeszyn. Jakoś pominięto Gminę Zwierzyniec, przez 

środek miasta płynie. Obserwuję od dłuższego czasu, a mam okazję obserwować 

już dziesiątki lat, że Wieprz się po prostu zwęża. I żadnych prac, jak kiedyś                         

w latach jeszcze 70-tych, 80-tych rzeki były regulowane. W ostatnich właśnie 

latach żadnych prac tego typu się nie prowadzi się na rzekach. I pytam, czy nie 

ma takich. Właściciel, którym są dzisiaj Wody Polskie, nie ma środków, czy nie 

ma planów rekultywacji właśnie rzeki na tych odcinkach, gdzie bardzo zwęża się, 

zarasta?” 
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Zastępca Dyrektora Zarządu Zlewni w Zamościu Państwowego 

Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie Agnieszka Czuba: „Witam serdecznie 

wszystkich Radnych, Pana Przewodniczącego, Panów Starostów, Panie Radne                    

i Panów Radnych. Chciałam z tego miejsca podziękować serdecznie za 

możliwość udziału w dzisiejszej sesji. W imieniu mojego Kolegi również, Pana 

Dyrektora Zarządu Zlewni Andrzeja Kozieja, który z przyczyn niezależnych od 

siebie dzisiaj nie był w stanie być na sesji, w związku z tym zastępuję go.                           

W odniesieniu do pytania, które tutaj w tej chwili padło, muszę powiedzieć, że 

ma Pan rację. Przez długi czas rzeka Wieprz była traktowana jako rzeka                              

o charakterze naturalnym, nieuregulowana. Niemniej jednak duża ilość tutaj 

wniosków i w związku z tym próśb o interwencję skłoniła nas, aby w 2025 roku 

ująć w planie utrzymania 19,960 km na Gminie Tarnawatka, Krasnobród                             

i Szczebrzeszyn pracę. Także w związku z tym podejmiemy działania w kierunku 

utrzymania częściowego tej rzeki. Jednakże nie mogę obiecać, że rzeka jako rzeka 

nieuregulowana będzie utrzymana od razu od początku do końca. Pewne prace 

mogą być wykonywane odcinkami. Także myślę, że na dobry początek te                          

19 ponad kilometrów uda nam się zrealizować przy odpowiednim oczywiście 

tutaj zaangażowaniu właściwych wykonawców, na których nam zależy, na 

rzetelności. I mam nadzieję, że to zadanie będzie zrealizowane w następnym 

roku.” 

 

Radny Piotr Palikot: „Ja jeszcze mam do Pani takie jedno pytanie odnośnie rzeki 

w miejscowości Cześniki, Sieniucha. Bobry robią tam taką poważną robotę. 

Środki były zabezpieczone w ubiegłym roku. Z tego, co się orientuję, bo byłem 

Przewodniczącym Gminnej Spółki Wodnej, po 15 października te środki zniknęły 

z budżetu. Dostaliśmy odmowę, że rzeka nie zostanie przekopana. Tam się robi 

tragedia. Droga wywraca się, bo bobry wycinają drzewa, robią tamy pod drogą 

powiatową. No i co jest tam rozebrane, w ciągu dwóch dni jest powtórka                                 

z rozrywki. Wszystkie łąki są dookoła zalane. Jakbym mógł prosić o jakąś 

odpowiedź, co tam się będzie działo?” 

 

Zastępca Dyrektora Zarządu Zlewni w Zamościu Państwowego 

Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie Agnieszka Czuba: „W odpowiedzi na 

Pana pytanie powiem tak. Problem ingerencji bobrów jest dosyć dokuczliwy                      

i trudny w utrzymaniu. Ponieważ my naprawdę przeznaczamy duże środki co 

roku na te prace, które tak w zasadzie stają się pracą syzyfową, ponieważ 

inżynieryjna działalność tych stworzonek przyczynia się do tego, że one tworzą 

w tych miejscach niejednokrotnie jeszcze większe, bardziej skomplikowane 

budowle. I tak powiem szczerze, jeżeli chodzi o środki, naprawdę, może tak tutaj 

Państwu, żeby przedstawić pewien taki obraz, jakie to są pieniądze, które my 

przeznaczamy tylko na to zadanie związane z usuwaniem przetamowań 

bobrowych. Skutek, w których moglibyśmy za te pieniądze zrealizować na pewno 
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niejedną rzekę, utrzymać w należytym stanie. I tak może tutaj od 2020 roku, że 

tak trochę historycznie przedstawię kwoty. 153 047,19 zł, to była liczba                      

zleceń 41. W 2021 roku była kwota ponad 90 977 zł, 27 prób usunięcia, tzn. 

podjęliśmy tyle po prostu działań w celu usunięcia tych przetamowań. W 2022, 

170 772 zł i 33 rozbiórki. W 2023 roku, 247 763 zł i 29 działań. W 2024 roku była 

kwota 61 304 zł. W 2025 roku zabezpieczamy środki w kwocie 380 000 zł. To 

pokazuje nam w pewnym stopniu, że tych bobrów w środowisku jest coraz więcej. 

My poza tym, że w drodze ustawy o zamówieniach publicznych takie zamówienia 

realizujemy poprzez zaangażowanie naszych wykonawców, ale również także 

własnymi siłami próbujemy zapobiec temu działaniu przy pomocy naszej grupy 

wsparcia. Jeżeli chodzi o tą rzekę, którą tutaj Pan wymienił, postaramy się tutaj 

przyjrzeć jeszcze. Tak powiem szczerze, bo Pan mówił, że to było w roku 

ubiegłym, ta rzeka, także ja tej sprawy nie znam. Przyjrzę się dokładnie, ponieważ 

nie miałam okazji jeszcze w tym czasie tutaj pracować w Zarządzie Zlewni. Ja 

proszę o wszelkie jakieś pytania może tak, żeby usyntetycznić tutaj całą dzisiejszą 

tą sesję. Proszę o pytania na piśmie skierowane do nas, do Zarządu Zlewni. My 

bardzo chętnie odpowiemy na pytania poszczególnych Radnych. Niemiej jednak 

proszę o zadawanie następnych. Także tutaj, jeżeli jesteśmy przy tym temacie, to 

sprawa jest trudna, ponieważ ustawa o ochronie środowiska z 16 grudnia 2016 r. 

określa jednoznacznie, że bóbr europejski jest objęty częściowo ochroną. To 

wskazuje na to, że tego gatunku w zasadzie zakazy i ograniczenia tak nie bardzo 

dotyczą i muszą być bezwzględnie przestrzegane. Dlatego tutaj formalną ochronę 

tego gatunku sprawuje Regionalny Zarząd Dyrekcji Ochrony Środowiska.                           

Powiem tak, my występujemy zawsze na początku roku przewidując, w których 

miejscach najczęściej te przetamowania się znajdują na rzekach, po przeglądach 

przeprowadzonych co roku na wiosnę, występujemy do Regionalnej Dyrekcji 

Ochrony Środowiska. Ale czasami nie uzyskujemy decyzji pozytywnych                   

z uzasadnieniem takim, że ze względu na suszę hydrologiczną działalność bobra 

odnosi pozytywny skutek, także nie wszędzie możemy zaingerować. Ja myślę, że 

tutaj należałoby przyjrzeć się głębiej temu problemowi. Zresztą sytuacja, jaką 

mieliśmy ostatnio we wrześniu na zachodzie Polski też była w dużej mierze 

spowodowana działalnością tych zwierzątek. W tej chwili już mamy takie 

powiedzmy sugestie, że przy budowie, przy remontach budowli 

hydrotechnicznych możemy zastosować pewne metody, których do tej pory nie 

stosowaliśmy w celu właśnie zabezpieczenia brzegów rzek i związanych z tym 

erozji, nieszczelności, przede wszystkim w korytach rzek. Także jeżeli jeszcze 

chodzi o ten temat, cóż ja mogę powiedzieć. Należałoby się tej sprawie przyjrzeć, 

ponieważ tak jak mówię, te nasze działania przynoszą krótkotrwały skutek, gdyż 

bobry odbudowują te budowle jeszcze bardziej okazalsze niż zastaliśmy. Może 

należałoby się właśnie przyjrzeć temu problemowi i stworzyć takie może strefy 

ochronne, kontrolowane jakimś monitoringiem gdzie jakoś w pewien sposób 

moglibyśmy monitorować tutaj, także może z zaangażowaniem Polskiego 

Związku Łowieckiego w tę sprawę, bo samo rozpiętrzanie nie przynosi tych 
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efektów. Może należałoby tutaj właśnie, albo przesiedlanie tych bobrów w inne 

miejsce, typu rezerwaty, może tworzyć te rezerwaty dla tych zwierzątek. Bo 

odstrzał, no też nie jest tutaj, koła łowieckie niechętnie podejmują temat 

odstrzałów. Także myślę, my ze swojej strony tutaj jako Wody Polskie 

niejednokrotnie sugerujemy naszym Dyrektorom w KZGW w Warszawie,                          

w Lublinie Panu Dyrektorowi, też ostatnio mieliśmy naradę w ubiegłym tygodniu 

i również poruszaliśmy ten temat. Mieliśmy spotkanie także z Prezesem KZGW 

z Warszawy, no i prosimy, bo ten temat jest tutaj taki no bardzo, bardzo poważny. 

Także, jeżeli jeszcze raz powtarzam w odniesieniu do tego, do Pana zapytania, ja 

postaram się tutaj przyjrzeć tej sprawie i sięgnąć do dokumentów. Być może, 

jeżeli wpłynął wniosek, czy wniosek wpłynął do nas w formie pisemnej, do 

Zarządu Zlewni?” 

 

Radny Piotr Palikot: „Co roku pisałem.” 

 

Zastępca Dyrektora Zarządu Zlewni w Zamościu Państwowego 

Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie Agnieszka Czuba: „Co roku, tak. 

Dobrze, ja przyjrzę się tej sprawie i postaramy się coś tutaj…” 

 

Radny Jan Słomiany: „Panie Przewodniczący, ja mam jeszcze pytanie do Pani 

Dyrektor. Ja może nie powinienem pytać, bo w parku pracuję. Ale jest możliwość 

odstrzału rzeczywiście bobrów i to wydaje, decyzję wydaje Regionalny Dyrektor 

Ochrony Środowiska. I pytanie takie, czy są w ogóle zgłoszenia i prośby                            

o wydanie zezwolenia na odstrzał, czy nie? A tak na marginesie, bóbr jest 

zwierzęciem migrującym. Także to, co Pani wspomniała, jakieś tworzenie 

rezerwatów, to w ogóle jest irracjonalny pomysł, bo ich się nie utrzyma, chyba, 

że ich tam nie wiem czym wygrodził. To po prostu jedyna szansa, żeby pewne 

sprawy uzdrowić, to jest po prostu redukcja populacji. Bóbr nie ma żadnych 

naturalnych wrogów, oprócz człowieka. Jeżeli my go puszczamy samopas, to 

takie skutki, jak tutaj słyszymy.” 

 

Zastępca Dyrektora Zarządu Zlewni w Zamościu Państwowego 

Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie Agnieszka Czuba: „To znaczy, z tego 

co mi wiadomo, to naturalnym takim szkodnikiem to są wilki. Także tutaj 

czytałam takie opracowanie na ten temat. Ale jeżeli chodzi o odstrzały, no 

powiem, że rzadko. Do nas nie wpływają. Te wnioski raczej przekierowane 

powinny być do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska, jeżeli chodzi                         

o odstrzał. My możemy tylko występować o usuwanie tych przetamowań                          

w formie ręcznej oczywiście. Bo takie jest wskazanie.” 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura: „Dziękujemy 

bardzo Pani Dyrektor. Nie widzę więcej chętnych do zabierania głosu w dyskusji. 

W związku z tym, zamykam dyskusję i wnoszę o przyjęcie sprawozdań. Kto jest 
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za przyjęciem sprawozdań? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę                             

o głosowanie.” 

 

Zastępca Dyrektora Zarządu Zlewni w Zamościu Państwowego 

Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie Agnieszka Czuba: „Dziękuję bardzo za 

możliwość, jeszcze raz udziału. Ja pozwolę sobie po prostu opuścić sesję, ze 

względu na to, że po prostu jestem dzisiaj sama w Zarządzie Zlewni. Mamy tutaj 

też jeszcze spotkania i obowiązki służbowe zmuszają mnie po prostu opuścić 

Państwa. Dziękuję jeszcze raz za możliwość wypowiedzi i mam nadzieję, że to 

nie będzie nasze ostatnie tutaj spotkanie.” 

 

W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Wynik głosowania imiennego                  

stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Aleksandra Martyna, 

Jerzy Marucha, Jacek Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr 

Palikot, Krzysztof Rusztyn, Antoni  Skura, Jan Słomiany, Jerzy Sobczuk, Jacek 

Sobczyński, Małgorzata Soboń, Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Nawój 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura stwierdził, że rada 

przyjęła Sprawozdania Nadzorów Wodnych Państwowego Gospodarstwa 

Wodnego Wody Polskie z działań podejmowanych na terenie powiatu 

zamojskiego za 2023 rok, 22 głosami za, przy braku głosów przeciwnych                            

i przy braku głosów wstrzymujących się.  

 

Ad 6. 

 

Informację o wynikach analizy oświadczeń majątkowych za 2023 rok 

radnych powiatu zamojskiego /zał. nr 15/ radni otrzymali w formie 

elektronicznej. 
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Informacje na temat analizy oświadczeń majątkowych przesłane przez 

Naczelnika Urzędu Skarbowego w Zamościu oraz przez Lubelski Urząd 

Wojewódzki w Lublinie stanowią załącznik nr 16. 
 

Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych za 2023 rok radnych 

powiatu zamojskiego była przedmiotem dyskusji na 6 komisjach stałych Rady 

Powiatu w Zamościu i uzyskała pozytywne opinie tych komisji.  

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący wniósł o przyjęcie informacji. 

 

W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Wynik głosowania imiennego                  

stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Aleksandra Martyna, 

Jerzy Marucha, Jacek Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr 

Palikot, Krzysztof Rusztyn, Antoni  Skura, Jan Słomiany, Jerzy Sobczuk, Jacek 

Sobczyński, Małgorzata Soboń, Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Nawój 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura stwierdził, że                   

22 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się, rada 

przyjęła informację o wynikach analizy oświadczeń majątkowych za 2023 

rok radnych powiatu zamojskiego.  
 

Ad 7. 

 

Informację Starosty Zamojskiego z przeprowadzonej analizy oświadczeń 

majątkowych za rok 2023, złożonych do Starosty przez członków Zarządu 

Powiatu, Sekretarza Powiatu, Skarbnika Powiatu,  kierowników jednostek 

organizacyjnych powiatu oraz pracowników wydających decyzje 

administracyjne w imieniu Starosty /zał. nr 18/ radni otrzymali w formie 

elektronicznej. 
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Informacja była przedmiotem dyskusji na 6 komisjach stałych Rady Powiatu            

w Zamościu i uzyskała pozytywne opinie tych komisji. 
 

Starosta Zamojski Stanisław Grześko: „Panie Przewodniczący, Szanowni 

Państwo Radni. Informacje złożone przez wszystkich członków zarządu, 

pracowników, dyrektorów jednostek były złożone w terminie. Były drobne 

uchybienia, ale te uchybienia nie skutkowały w żaden sposób na proces składania 

informacji, oświadczeń majątkowych. Także bardzo proszę również o przyjęcie 

tych oświadczeń.” 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący wniósł o przyjęcie informacji. 

 

W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Wynik głosowania imiennego                  

stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Aleksandra Martyna, 

Jerzy Marucha, Jacek Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr 

Palikot, Krzysztof Rusztyn, Antoni Skura, Jan Słomiany, Jerzy Sobczuk, Jacek 

Sobczyński, Małgorzata Soboń, Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Nawój 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura stwierdził, że                     

22 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów 

wstrzymujących się, rada przyjęła informację Starosty Zamojskiego                               

z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych za rok 2023, złożonych 

do Starosty przez członków Zarządu Powiatu, Sekretarza Powiatu, 

Skarbnika Powiatu,  kierowników jednostek organizacyjnych powiatu oraz 

pracowników wydających decyzje administracyjne w imieniu Starosty. 
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Ad 8. 

 

Informację nt. stanu przygotowania do zimowego utrzymania dróg 

powiatowych powiatu zamojskiego w latach 2024/2025 /zał. nr 20/ radni 

otrzymali w formie elektronicznej. 
 

Informacja była przedmiotem dyskusji na Komisji Gospodarki Powiatu, gdzie 

uzyskała pozytywną opinię. 
 

Dyskusji nie było. 
 

Przewodniczący wniósł o przyjęcie informacji.  
 

W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Wynik głosowania imiennego                  

stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Aleksandra Martyna, 

Jerzy Marucha, Jacek Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr 

Palikot, Krzysztof Rusztyn, Antoni  Skura, Jan Słomiany, Jerzy Sobczuk, Jacek 

Sobczyński, Małgorzata Soboń, Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Nawój 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura stwierdził, że                     

22 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów 

wstrzymujących się, rada przyjęła informację nt. stanu przygotowania do 

zimowego utrzymania dróg powiatowych powiatu zamojskiego w latach 

2024/2025. 

 

Ad 9. Podjęcie uchwał: 

 

a) 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej powiatu 

/zał. nr 22/ oraz projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
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finansowej powiatu /po autopoprawce/ - zał. nr 23, radni otrzymali w formie 

elektronicznej. 

 

Projekty uchwał były przedmiotem dyskusji na komisjach: Budżetu i Rozwoju 

Powiatu oraz Rewizyjnej i uzyskały pozytywne opinie obu komisji. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

 

Skarbnik Powiatu Marek Seroka: „Panie Przewodniczący, Państwo Radni. 

Omówię, jak Państwo pozwolą, od razu dwie uchwały w sprawie zmiany                          

w wieloletniej prognozie finansowej, jak i zmiany w uchwale budżetowej, gdyż 

one są ze sobą spójne i powiązane. Może zacznę od autopoprawki, która była 

dzisiaj przedmiotem obrad dwóch Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetowej. 

Proszę Radnych, w ostatnim okresie Samodzielny Publiczny Zespół Opieki 

Zdrowotnej w Szczebrzeszynie wystąpił do Zarządu Powiatu o rozważenie 

możliwości udzielenia pożyczki długoterminowej. Pan Dyrektor przedłożył 

szczegółowe uzasadnienie tego wniosku. Po prostu szpital znalazł się aktualnie                              

w bardzo trudnej sytuacji finansowej, która grozi utratą płynności finansowej do 

końca roku, czyli zdolności do bieżącego finansowania zobowiązań.                                    

W szczególności są zagrożone zobowiązania z tytułu wynagrodzeń w miesiącu 

grudniu. Na trudną sytuację finansową ZOZ-u już zwracał Dyrektor wcześniej 

wielokrotnie uwagę. Między innymi w raporcie ekonomicznym tym swoim                          

o sytuacji finansowej, jak i w sprawozdaniach. ZOZ przedkłada nam kwartalne 

sprawozdania oraz różne zobowiązania, jak i różne informacje. Czyli 

monitorujemy stale sytuację w ZOZ-ie w Szczebrzeszynie, jak i w sanatorium                  

w Krasnobrodzie. Zarząd Powiatu proponuje udzielić temu zakładowi 

nieoprocentowanej pożyczki długoterminowej w wysokości miliona złotych                           

z karencją spłaty pół roku w przyszłym roku. Czyli zacząłby spłacać od miesiąca 

lipca i skończył w połowie roku 2028. Czyli zgodnie z upływem czasu 

wynikającym w wieloletniej prognozie finansowej. I tutaj udzielenie w tym roku 

tej pożyczki dla szpitala nie powoduje proszę Radnych negatywnych skutków dla, 

ogólnie dla sytuacji budżetowej powiatu, gdyż posiadamy teraz środki 

niewykorzystane, m.in. w Starostwie Powiatowym, Powiatowym Centrum 

Pomocy Rodzinie oraz Domu Pomocy Społecznej w Majdanie Wielkim. Te 

środki, zaoszczędzone te środki nie spowodują również sytuacji pogorszenia 

sytuacji finansowej w tych jednostkach. Tam będą zobowiązania wykonane na 

bieżąco. Jeżeli Państwo Radni przyjmą tą propozycję, takiej zmiany, ogólny 

deficyt budżetowy zmniejszy się o milion złotych. Tu też pragnę ogólnie 

stwierdzić, że w najbliższych dniach spodziewamy się kolejnej jakby transzy 

finansowej dla powiatu z Budżetu Państwa w kwocie około 4 milionów złotych. 

Tych środków jeszcze w budżecie nie ma. Jest projekt ustawy w tym zakresie.                  

Z ostatnich informacji wynika, że już projekt został uchwalony przez Sejm                           

i również bez uwag przyjęty przez Senat. Liczymy na zakończenie procesu 
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legislacyjnego, czyli podpisania ustawy przez Pana Prezydenta i rychłego 

otrzymania tych środków. Czyli prawdopodobnie należy liczyć się z tym, że te                

4 miliony złotych nie będą w tym roku ogólnie wykorzystane na wydatki. Na razie 

nie ma, ani takich zobowiązań, ani takich potrzeb, czyli przejdą niejako w postaci 

wolnych środków na rok przyszły. Czyli z tym będzie się również wiązała 

sytuacja tego rodzaju, że najprawdopodobniej na najbliższej sesji w grudniu 

dopiero będzie możliwe wprowadzenie tych środków. Czyli na sesji to będzie, 

liczę koło 20, po 20 grudnia. Czyli nawet fizycznie tych środków nie wydamy                 

i te środki dopiero liczymy, że wpłyną. Mogliśmy i teraz to już uwzględnić w tym 

projekcie budżetu, bo informacje były, nawet oficjalne tabele w ministerstwach 

zostały przedstawione, ale z przyczyn ostrożnościowych czekamy cały czas, 

Zarząd czeka na ogólną informację na piśmie od Pana Ministra Finansów. Także 

podsumowując, sytuacja budżetowa powiatu pozwala w tej chwili na udzielenie 

tej pomocy dla Samodzielnego Publicznego ZOZ-u w Szczebrzeszynie. 

Zaznaczam, że był to dość wyczerpujący ten wniosek. Bardzo dość szczegółowo 

Pan Dyrektor przedstawił przesłanki, które kierowały nim, żeby taką pomoc 

otrzymać. W przeszłości były stosowane wielokrotnie, proszę Radnych, pożyczki 

dla naszych Samodzielnych Publicznych Zakładów Opieki Zdrowotnej, to jest dla 

sanatorium, jak i dla szpitala. I to jest, proszę Państwa, główna przesłanka 

wprowadzenia zmian w już przedłożonych wcześniej projektach uchwał                             

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej, jak i w uchwale budżetowej.                         

W wieloletniej prognozie finansowej, tam jest ponadto wprowadzone na lata, na 

rok przyszły nowe zadanie. To jest dokończenie drogi tutaj w Gminie Komarów 

Osada, czyli tej drogi, która została w tym roku oddana do użytku, była 

wielokrotnie realizowana. Istnieje szansa, że otrzymamy środki w tym roku, ale          

z realizacją w roku przyszłym. Chodzi o Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg. I tutaj 

proponujemy również wstawić to zadanie do wieloletniej prognozy finansowej. 

Jest to, można powiedzieć w skrócie droga od Łabuniek do: Barchaczów-

Zubowice. Czyli to by pozwoliło na ukończenie tego odcinka drogi, bo tam 

jeszcze niewielki odcinek został do zrealizowania. Proszę Radnych                                          

o wprowadzenie przedmiotowych zmian, co umożliwi dalsze procedowanie przez 

Zarząd Powiatu procesu udzielania pożyczki dla sanatorium, dla SP ZOZ                                

w Szczebrzeszynie. Bo też i sanatorium, też otrzymywało. Dlatego przepraszam 

za przejęzyczenie.” 

 

Starosta Zamojski Stanisław Grześko: „Wypowiedź Pana Skarbnika dotycząca 

tego wniosku, który w tej chwili chcemy, no mamy złożony do Pana Wojewody. 

Jest to rezerwa na tą drogę. Jesteśmy na piątym miejscu. I jeżeli wcześniej 

powiaty, którekolwiek zdecyduje, to po prostu Powiat Zamojski nie otrzyma.                      

Z mojej informacji wynika, że 2 powiaty na pewno nie będą ubiegać się o to, o te 

środki. My próbujemy ubiegać się. Ale to jest też bardzo trudna sytuacja, bo 

mamy bardzo krótki termin zawarcia umowy. Termin zawarcia umowy                           

15 grudnia. Wczoraj ogłosiliśmy przetarg. Jeżeli w przetargu nie będzie zapytań 
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od oferentów dużo i co pozwoli wówczas na wydłużenie tego terminu, no to nie 

zawrzemy umowy 15 grudnia, ale to jest to jedno zastrzeżenie. Drugi raz no 

kwota, która będzie oferowana przez oferentów i czy w ogóle ten nasz wniosek 

będzie zaakceptowany. Składamy, żeby po prostu jeżeli będzie taka możliwość do 

wykorzystania tych środków. Jeżeli chodzi o szpital myślę, że tutaj wyjaśnił Pan 

Skarbnik. Sytuacja w szpitalach powiatowych jest w ogóle trudna. Tak, jak ja na 

komisjach Państwu mówiłem. Jutro podejmujemy dalsze rozmowy na Związku 

Powiatów Polskich, którego jesteśmy członkiem. Myślę, że w jakiś sposób                     

w perspektywie przyszłego roku, od stycznia powinna być restrukturyzacja 

szpitali powiatowych, a więc i naszego szpitala sytuacja powinna ulegać zmianie 

na poprawę.” 

 

Skarbnik Powiatu Marek Seroka: „Nowej drogi i na to zgoda Państwa 

Radnych, na umieszczenie tej drogi, dokończenia drogi w wieloletniej prognozie 

finansowej jest podstawowym, niezbędna dla podpisania umowy. Jeżeli Państwo 

zgody nie wyrazicie, sprawa tego w ogóle jest bezprzedmiotowa. Zobowiązania 

będą dotyczyły roku przyszłego, żeby Zarząd Dróg Powiatowych mógł podpisać 

taką umowę, musi być Państwa zgoda. Liczymy, że będzie zgoda i starania 

powiatu będą uwiecznione powodzeniem. Ale jest określone ryzyko w tej 

sprawie, ale pomimo tego ryzyka bardzo proszę, żeby to zadanie ująć. Jak nie 

dostaniemy w tym roku środków, nie będzie zgody Wojewody i nie będzie 

rozstrzygnięcia przetargu, no to temat automatycznie będzie dalej kontynuowany. 

Gdyż ona jest ujęta na kolejne, wieloletnie w projekcie budżetu na rok przyszły 

już w przedłożonym dla Państwa Radnych.” 

 

Więcej chętnych do zabrania głosu nie było. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i wniósł o podjęcie uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Wynik głosowania imiennego                  

stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala  Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Aleksandra Martyna, 

Jerzy Marucha, Jacek Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr 

Palikot, Krzysztof Rusztyn, Antoni  Skura, Jan Słomiany, Jacek Sobczyński, 

Małgorzata Soboń, Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr Zawiślak 
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PRZECIW (1) 

Jerzy Sobczuk 

 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Nawój 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura stwierdził, że 

stosunkiem głosów 21 za i 1 przeciwnym, rada podjęła uchwałę w sprawie 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej powiatu /po autopoprawce/. 

 

b) 

 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 

2024 rok /zał. nr 25/ oraz projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian                           

w uchwale budżetowej na 2024 rok /po autopoprawce/ - zał. nr 26, radni 

otrzymali w formie elektronicznej. 
 

Projekty uchwał były przedmiotem dyskusji na komisjach: Budżetu i Rozwoju 

Powiatu oraz Rewizyjnej i uzyskały pozytywne opinie obu komisji. 

 

Dyskusji nie było.  

 

Przewodniczący wniósł o podjęcie uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Wynik głosowania imiennego                  

stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala  Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Aleksandra Martyna, 

Jerzy Marucha, Jacek Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr 

Palikot, Krzysztof Rusztyn, Antoni Skura, Jan Słomiany, Jacek Sobczyński, 

Małgorzata Soboń, Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr Zawiślak 

PRZECIW (1) 

Jerzy Sobczuk 
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NIEOBECNI (1) 

Janusz Nawój 

 
 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura stwierdził, że                         

21 głosami za, przy 1 przeciwnym, rada podjęła uchwałę w sprawie 

wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 2024 rok /po autopoprawce/. 

 

c) 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy 

Powiatu Zamojskiego z organizacjami pozarządowymi oraz z innymi 

uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego, 

na 2025 rok” /zał. nr 28/ radni otrzymali w formie elektronicznej. 

 

Projekt uchwały był przedmiotem dyskusji na Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

i Turystyki, gdzie uzyskał pozytywną opinię. 

 

Wicestarosta Zamojski Krzysztof Rusztyn: „Panie Przewodniczący, Szanowni 

Państwo. Ja może słowo wprowadzenia. Jak, co roku przyjmujemy projekt 

programu współpracy z organizacjami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego. Jest to taka formuła określenia ram tejże współpracy. W odróżnieniu 

do roku 2024 co się zmieniło? Dodatkowo ta współpraca została poszerzona                     

o zakres wsparcia seniorów. I to jest wprowadzone 10 000 do porównywalnych 

kwot, które były w roku 2024. I po 2 500 do zadań z zakresu kultury i sportu. 

Czyli w sumie o 15 000 w tychże zakresach, które powiat realizuje, zakres 

współpracy finansowej został poszerzony. Do tego już jesteśmy w trakcie 

przeprowadzania konkursu na prowadzenie zadań zleconych z zakresu 

nieodpłatnej pomocy prawnej. Akurat jesteśmy już na rozstrzygnięciu konkursu, 

który przesądzi, jaka organizacja pozarządowa będzie prowadziła punkty 

nieodpłatnej pomocy prawnej w 2025 roku. I tak przy okazji promując tą 

działalność, w starostwie te punkty są do Państwa dyspozycji, jeżeli ktoś ma 

zagadnienia natury prawnej, to można z tego punktu korzystać. Szczegóły zasad 

korzystania i zakresu świadczonych usług są na stronie powiatu. Także bardzo 

serdecznie zapraszamy również Państwa, jak i mieszkańców powiatu do tego, 

żeby z tej formy, myślę, że bardzo przydatnej, korzystali w jak najszerszym 

zakresie.” 

 

Dyskusji nie było.  

 

Przewodniczący wniósł o podjęcie uchwały. 
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W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Wynik głosowania imiennego                  

stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala  Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Aleksandra Martyna, 

Jerzy Marucha, Jacek Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr 

Palikot, Krzysztof Rusztyn, Antoni Skura, Jan Słomiany, Jerzy Sobczuk, Jacek 

Sobczyński, Małgorzata Soboń, Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Nawój 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura stwierdził, że                     

22 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i głosów wstrzymujących się, 

rada podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy 

Powiatu Zamojskiego z organizacjami pozarządowymi oraz z innymi 

uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego, 

na 2025 rok”. 

 

c)  

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Lubelskiego zadań 

publicznych z zakresu administracji rządowej /zał. nr 30/ radni otrzymali                                

w formie elektronicznej. 

 

Projekt uchwały był przedmiotem dyskusji na Komisji Budżetu i Rozwoju 

Powiatu, gdzie uzyskał pozytywną opinię. 

 

Starosta Zamojski Stanisław Grześko: wypowiedź niesłyszalna. 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący wniósł o podjęcie uchwały. 
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W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Wynik głosowania imiennego                  

stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala  Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Aleksandra Martyna, 

Jerzy Marucha, Jacek Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr 

Palikot, Krzysztof Rusztyn, Antoni Skura, Jan Słomiany, Jerzy Sobczuk, Jacek 

Sobczyński, Małgorzata Soboń, Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Nawój 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura stwierdził, że                     

22 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i głosów wstrzymujących się, 

rada podjęła uchwałę w  sprawie przyjęcia od Wojewody Lubelskiego zadań 

publicznych z zakresu administracji rządowej. 

 

d) 

 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Szczebrzeszynie 

/zał. nr 32/ radni otrzymali w formie elektronicznej. 

 

Projekt uchwały był przedmiotem dyskusji na Komisji Zdrowia i Opieki 

Społecznej, gdzie uzyskał pozytywną opinię. 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący wniósł o podjęcie uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Wynik głosowania imiennego                  

stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala  Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Aleksandra Martyna, 

Jerzy Marucha, Jacek Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr 

Palikot, Krzysztof Rusztyn, Antoni  Skura, Jan Słomiany, Jerzy Sobczuk, Jacek 

Sobczyński, Małgorzata Soboń, Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Nawój 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura stwierdził, że                     

22 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i głosów wstrzymujących się, 

rada podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Szczebrzeszynie. 

 

e) 

 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej 

Samodzielnego Publicznego Sanatorium Rehabilitacyjnego im. J. Korczaka 

w Krasnobrodzie /zał. nr 34/ radni otrzymali w formie elektronicznej. 

 

Projekt uchwały był przedmiotem dyskusji na Komisji Zdrowia i Opieki 

Społecznej, gdzie uzyskał pozytywną opinię. 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący wniósł o podjęcie uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Wynik głosowania imiennego                  

stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala  Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Aleksandra Martyna, 
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Jerzy Marucha, Jacek Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr 

Palikot, Krzysztof Rusztyn, Antoni  Skura, Jan Słomiany, Jerzy Sobczuk, Jacek 

Sobczyński, Małgorzata Soboń, Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Nawój 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura stwierdził, że                     

22 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i głosów wstrzymujących się, 

rada podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej 

Samodzielnego Publicznego Sanatorium Rehabilitacyjnego im. J. Korczaka 

w Krasnobrodzie. 

 

f) 

 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia programu naprawczego na lata 

2024-2026 Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej                             

w Szczebrzeszynie /zał. nr 36/ radni otrzymali w formie elektronicznej.  

 

Projekt uchwały był przedmiotem dyskusji na Komisji Zdrowia i Opieki 

Społecznej, gdzie uzyskał pozytywną opinię. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

 

Starosta Zamojski Stanisław Grześko: „Panie Przewodniczący, Szanowni 

Państwo Radni. Już mówiliśmy o szpitalu, ale w związku z tą trudną sytuacją 

finansową szpitala, szpital zobowiązany jest opracować program naprawczy.                      

A więc program, który pozwoli na realizację zadań świadczenia opieki 

zdrowotnej naszym mieszkańcom w taki sposób, żeby w perspektywie czasu 

można było płynność finansową utrzymać w szpitalu i po prostu samo 

finansowanie szpitala było prowadzone. Macie Państwo całość przedstawione 

tego programu naprawczego. Jest Pan Dyrektor, jeżeli będą pytania, to bardzo 

proszę.” 

 

Radny Jerzy Sobczuk: „Ja jednak bym bardzo prosił, żeby Pan Dyrektor zabrał 

głos, a może później pytania. Oczywiście chodzi nam o przybliżenie tego tematu. 

To jest słowo pisane. Ja bym chciał jednak usłyszeć od Pana Dyrektora, jak on to 

naprawdę spróbuje naprawić, żebyśmy nie musieli umarzać. To znaczy, jeżeli już 
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Pan Przewodniczący dał mi głos, to chciałbym powiedzieć, że o ile Rada Powiatu 

uchwałą przyznaje pożyczkę, to również powinniśmy uchwałą Rady Powiatu tą 

pożyczkę umarzać, nawet w części. A nie robi to Zarząd. Ja wiem, że to jest tak 

zapisane w uchwale budżetowej. Ale uważam, że jeżeli coś się udziela, to również 

powinniśmy mieć możliwość wypowiedzenia temu, że umarzamy. Tak, jak                     

w przypadku sanatorium, gdzie jest umorzone 600 tysięcy i odroczone. A później 

będzie umorzone.” 

 

Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej                                 

w Szczebrzeszynie Janusz Oś: „Panie Przewodniczący, Panowie Starostowie, 

Szanowna Rado, Szanowni Państwo. Sytuacja wszystkim jest znana, sytuacja 

systemu zdrowia, zapaści tego systemu zdrowia. Tak może od razu odniosę się do 

tej pożyczki i umorzenia jej. Ostatnią pożyczkę, 2 miliony złotych, którą szpital 

otrzymał 2-3 lata temu, została spłacona co do złotówki. Także nie umarzaliśmy. 

Oczywiście szpital był trochę w lepszej sytuacji ze względu na pracę w systemie 

covidowym, więc miał płacone za wszystkie łóżka, jakie były w szpitalu 

przeznaczone na ten cel. Teraz sytuacja się zmienia. Wiadomo, brakuje pieniędzy 

w systemie. Szuka się w miarę możliwości oszczędności, procedury są wyceniane 

słabiutko. Nie ma gdzie, że tak powiem, wypracować trochę więcej pieniędzy. 

Mówi się o tym, mówi się, stosuje się już zasadę, że nie płaci się za 

nadwykonania. Czyli to, co szpital może zrealizować, wykonać, nie otrzymuje za 

to pieniędzy. Więc ponosi stratę. To jest jednoznaczne. Oczywiście w szpitalu są 

też i inne działalności, które są nierentowne, więc kosztowne. Mamy Oddział 

Chirurgii, mamy Oddział Ginekologii, gdzie do działalności tej potrzebna jest sala 

operacyjna. Koszt takiej sali operacyjnej, to jest milion złotych rocznie. Na to nie 

ma zabezpieczenia środków finansowych. Jeżeli szpital dawał radę wypracować 

nadwykonania w innych komórkach organizacyjnych, pokrywał tę stratę i nie 

było potrzeby, że tak powiem, zasilania w środki finansowe szpitala. Na dzień 

dzisiejszy szpital nie ma zaległości takich finansowych, nie ma wierzycieli. Jest 

w trudnej sytuacji, bo nie ma tej płynności, czy nie będzie miał tej płynności 

finansowej do końca roku z różnych względów. Przede wszystkim jest tak 

ustawiona polityka płacowa, że lipcowe wynagrodzenia są niezabezpieczane                      

w całości. Więc już na samym starcie wiedzieliśmy, że będzie nam brakować 300 

tysięcy złotych. Nie ma tych pieniędzy i teraz, jeżeli nie ma gdzie ich 

wypracować, one muszą działać niekorzystnie. Są też roszczenia lekarskie, jeżeli 

chodzi o stawki godzinowe. Nie ukrywam, że w naszym szpitalu te stawki są 

bardzo niskie. Były bardzo niskie. Więc lekarze buntują się, nie chcą pracować, 
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odchodzą z pracy. No i musowo troszeczkę podnosić to w miarę możliwości. Nie 

osiągamy jeszcze poziomu tutaj rynkowego w tym terenie, aczkolwiek będziemy 

się do tego musieli zbliżyć, ponieważ nie będzie komu pracować.” 

 

Radny Jerzy Sobczuk: „Na temat, Panie Dyrektorze.” 

 

Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej                                 

w Szczebrzeszynie Janusz Oś: „Na temat. Dlatego też zostaliśmy zobowiązani 

do opracowania programu naprawczego. Taki program przygotowaliśmy 

własnym sumptem, czyli wśród pracowników. Z tego programu wynika, że 

powinniśmy wejść w restrukturyzację szpitala, która pozwoliłaby zmniejszyć 

koszty szpitala. Tutaj mówimy o chirurgii i ginekologii. My w zasadzie 

prowadzimy chirurgię planową, czyli jesteśmy chirurgią ostrą. Ale działamy tak, 

jakby chirurgia planowa. Chcielibyśmy wprowadzić, oby tylko było to możliwe 

od 1 stycznia, jak najszybciej, tą zasadę, że będzie to chirurgia planowa. Czyli 

jeden dzień zabiegów, załóżmy tam we wtorek i pacjent byłby wypisywany do 

piątku. Bez zabezpieczenia weekendowego. Czyli nie byłoby lekarzy, nie byłoby 

personelu średniego i tego niższego w weekendy.” 

 

Radny Jerzy Sobczuk: „A to nie jest tak, przepraszam? To nie jest tak w tej 

chwili?” 

 

Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej                                 

w Szczebrzeszynie Janusz Oś: „Nie jest tak. My pracujemy cały tydzień. I to 

właśnie ponosimy z tego tytułu olbrzymie koszty, bo lekarz jest na okrągło.            

A obłożenie na oddziale chirurgicznym jest 30%, czyli jeżeli mamy 13 łóżek na 

chirurgii, no to łatwo wyliczyć, to jest czterech pacjentów w ciągu tygodnia. Takie 

są koszty i do tego dochodzą jeszcze koszty sali operacyjnej. Tak, jak 

powiedziałem, 700 tysięcy w rozbiciu, bo przeszło 700 tysięcy na chirurgię                       

i ponad 300 tysięcy na ginekologię. Podobnie jest z ginekologią, ona jest poza 

systemem, ale też obłożenie jest niewielkie. Tutaj trzeba jeszcze powiedzieć, żeby 

można było wykonywać zabiegi na sali operacyjnej, potrzebny jest anestezjolog. 

Nie ma tych anestezjologów. My sprowadzamy, że tak powiem nieładnie, 

anestezjologów z Lublina. Trzeba płacić podwójne stawki po to, żeby zrealizować 

kontrakt, który, jeżeli byśmy go nie zrealizowali, to będą kłopoty dla szpitala. 

Więc robimy, co możemy, żeby dzisiaj wypracować kontrakt, który został nam 

przyznany, Może być zagrożenie, jak w większości takich podobnych szpitali, jak 
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nasz, że tego kontraktu nie uda się zrealizować w jakimś procencie. Nie to, że nie 

uda się w ogóle, tylko w jakimś niewielkim procencie. Ale robimy wszystko, żeby 

jak najwięcej tych procent zrealizować. No, co ja mogę powiedzieć? 

Chcielibyśmy wejść w tą reformę, która jest szykowana, której jeszcze nie znamy, 

są tylko założenia. Ona jest jakby szyta na miarę naszego szpitala. Ale jeżeli te 

założenia, o których była mowa, zostaną wprowadzone w tej reformie, bo tego 

jeszcze nie wiemy. Ona jest w konsultacjach, kończą się te konsultacje i myślę, 

że niedługo będą przedstawiane. Więc jeżeli tylko to będzie możliwe, no to 

wchodzilibyśmy w tę reformę. Do tego będzie potrzebny jeszcze plan 

restrukturyzacji, który trzeba będzie przygotować. To już wymaga opracowania 

przez firmy zewnętrzne. Wiem, że taki plan kosztuje bardzo dużo, bo 

rozmawiałem z jednym z dyrektorów, który taki plan przygotowywał. To jest 

kilkadziesiąt tysięcy złotych. No, ale być może, że taka będzie konieczność, żeby 

wejść w reformę trzeba będzie taki dokument posiadać. Więc ten plan naprawczy 

pozwala, jak gdyby optymistycznie patrzeć w przyszłość. Chcielibyśmy te 

działalności zachować, które bilansują się w miarę możliwości i w jakimś 

zakresie, ale utrzymać i chirurgię i ginekologię. Ginekologia weszłaby jakby                     

w ten skład chirurgii. I tam, niektóre zabiegi byłyby jeszcze też wykonywane. 

Wiąże się to ze zwolnieniami tych osób, które są zatrudnione. Nie ukrywam, że 

będą to trudne tematy, ale tak trzeba zrobić. Nie ma innej drogi, ponieważ każdy 

rok działalności w takim zakresie jak dzisiaj, w tym roku, będzie powodował, że 

będziemy się zadłużać, czyli powiat będzie musiał pokrywać te straty. Więc nie 

chciałbym do tego doprowadzić. Dlatego ta restrukturyzacja jest konieczna. To, 

czy chcemy, ja wiem, że są głosy, żeby utrzymać, żeby ta chirurgia była na 

miejscu, bo ktoś tam rozetnie palca i trzeba szyć, żeby to się odbywało na miejscu. 

Ale to jest tak drogie, że pogrąży szpital.” 

 

Więcej chętnych do zabrania głosu nie było. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i wniósł o podjęcie uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Wynik głosowania imiennego                  

stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (21) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala  Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Aleksandra Martyna, 

Jerzy Marucha, Jacek Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr 

Palikot, Krzysztof Rusztyn, Antoni  Skura, Jan Słomiany, Jacek Sobczyński, 

Małgorzata Soboń, Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jerzy Sobczuk 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Nawój 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni  Skura stwierdził, że 

stosunkiem głosów 21 za, przy 1 wstrzymującym się, przeciwnych głosów nie 

było, rada podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia programu naprawczego 

na lata 2024-2026 Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej                                  

w Szczebrzeszynie. 

 

h) 

 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Powiatowej Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie Zamojskim na lata 

2021-2025 /zał. nr 38/ radni otrzymali w formie elektronicznej.  

 

Projekt uchwały był przedmiotem dyskusji na Komisji Zdrowia i Opieki 

Społecznej gdzie uzyskał pozytywną opinię. 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący wniósł o podjęcie uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Wynik głosowania imiennego                  

stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 
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Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Aleksandra Martyna, 

Jerzy Marucha, Jacek Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr 

Palikot, Krzysztof Rusztyn, Antoni  Skura, Jan Słomiany, Jerzy Sobczuk, Jacek 

Sobczyński, Małgorzata Soboń, Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Nawój 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura stwierdził, że                                                              

22 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się, rada 

podjęła uchwałę w sprawie wprowadzenia zmian w Powiatowej Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie Zamojskim na lata 

2021-2025. 

 

i) 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za świadczenie usług 

wsparcia krótkoterminowego w formie pobytu całodobowego w Domu 

Pomocy Społecznej „Pod Modrzewiami” w Szczebrzeszynie /zał. nr 40/ radni 

otrzymali w formie elektronicznej.  

 

Projekt uchwały był przedmiotem dyskusji na Komisji Zdrowia i Opieki 

Społecznej, gdzie uzyskał pozytywną opinię. 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący wniósł o podjęcie uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Wynik głosowania imiennego                  

stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Aleksandra Martyna, 
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Jerzy Marucha, Jacek Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr 

Palikot, Krzysztof Rusztyn, Antoni  Skura, Jan Słomiany, Jerzy Sobczuk, Jacek 

Sobczyński, Małgorzata Soboń, Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Nawój 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura stwierdził, że                     

22 głosami za, głosów przeciwnych i głosów wstrzymujących się nie było, 

rada podjęła uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za świadczenie 

usług wsparcia krótkoterminowego w formie pobytu całodobowego w Domu 

Pomocy Społecznej „Pod Modrzewiami” w Szczebrzeszynie. 

 

j) 

 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem jest Powiat Zamojski warunków                      

i zasad korzystania z tych przystanków oraz ustalenia stawek opłat za 

korzystanie przez operatorów i przewoźników z tych przystanków /zał. nr 42/  

radni otrzymali w formie elektronicznej.  

 

Projekt uchwały był przedmiotem dyskusji na Komisji Gospodarki Powiatu, gdzie 

uzyskał pozytywną opinię. 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący wniósł o podjęcie uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Wynik głosowania imiennego                  

stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Aleksandra Martyna, 

Jerzy Marucha, Jacek Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr 
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Palikot, Krzysztof Rusztyn, Antoni  Skura, Jan Słomiany, Jerzy Sobczuk, Jacek 

Sobczyński, Małgorzata Soboń, Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Nawój 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura stwierdził, że                           

22 głosami za, głosów przeciwnych i głosów wstrzymujących się nie było, 

rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest Powiat Zamojski 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków oraz ustalenia stawek 

opłat za korzystanie przez operatorów i przewoźników z tych przystanków. 

 

k) 

 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej powierzenia 

Gminie Grabowiec zimowego utrzymania chodników w ciągu dróg 

powiatowych na terenie Gminy Grabowiec w sezonie 2024/2025 /zał. nr 44/ 

radni otrzymali w formie elektronicznej.  

 

Projekt uchwały był przedmiotem dyskusji na Komisji Gospodarki Powiatu, gdzie 

uzyskał pozytywną opinię. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

 

Starosta Zamojski Stanisław Grześko: „Panie Przewodniczący, Szanowni 

Państwo Radni. Uchylenie tej uchwały, którą podjęliśmy na poprzedniej sesji 

Rady Powiatu Zamojskiego, Gmina Grabowiec zrezygnowała z utrzymywania 

chodników na swoim terenie, a więc konieczne jest podjęcie takiej uchwały.” 

 

Skarbnik Powiatu Marek Seroka: „Konsekwencją tej rezygnacji Gminy 

Grabowiec jest zmniejszenie dotacji zarówno na rok bieżący, jak i na rok przyszły. 

I to jest też ujęte już.” 

 

Więcej chętnych do zabrania głosu nie było. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i wniósł o podjęcie uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Wynik głosowania imiennego                  

stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Aleksandra Martyna, 

Jerzy Marucha, Jacek Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr 

Palikot, Krzysztof Rusztyn, Antoni  Skura, Jan Słomiany, Jerzy Sobczuk, Jacek 

Sobczyński, Małgorzata Soboń, Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Nawój 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura stwierdził, że                                       

22 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się, rada 

podjęła uchwałę w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej powierzenia 

Gminie Grabowiec zimowego utrzymania chodników w ciągu dróg 

powiatowych na terenie Gminy Grabowiec w sezonie 2024/2025. 

 

l) 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/467/2024 Rady 

Powiatu w Zamościu z dnia 28 lutego 2024 roku w sprawie określenia zadań, 

na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2024 r. z jej późn. zm. /zał. nr 46/ radni otrzymali                            

w formie elektronicznej.  

 

Projekt uchwały był przedmiotem dyskusji na komisjach: Budżetu i Rozwoju 

Powiatu, Rewizyjnej oraz Zdrowia i Opieki Społecznej gdzie uzyskał pozytywne 

opinie. 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący wniósł o podjęcie uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Wynik głosowania imiennego                  

stanowi załącznik nr 47 do protokołu. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Aleksandra Martyna, 

Jerzy Marucha, Jacek Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr 

Palikot, Krzysztof Rusztyn, Antoni  Skura, Jan Słomiany, Jerzy Sobczuk, Jacek 

Sobczyński, Małgorzata Soboń, Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Nawój 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura stwierdził, że                   

22 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących, rada 

podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/467/2024 Rady 

Powiatu w Zamościu z dnia 28 lutego 2024 roku w sprawie określenia zadań, 

na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2024 r. z jej późn. zm. 

 

ł)  

 

Projekt uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji 

Rewizyjnej VII kadencji Rady Powiatu w Zamościu /zał. nr 48/ radni otrzymali 

w formie elektronicznej w informatorze radnego. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura: „Proszę Państwa, 

18 września bieżącego roku jeden z członków Komisji Rewizyjnej, Pan Jan 

Słomiany, złożył rezygnację z członkostwa w tej komisji. Statut Powiatu 

Zamojskiego w § 26 ust. 2 określa, że rada powołuje pięcioosobową Komisję 

Rewizyjną, w tym Przewodniczącego oraz Wiceprzewodniczącego i Sekretarza. 

Ustawa o samorządzie powiatowym w art. 16 ust. 2 określa, że w skład Komisji 

Rewizyjnej wchodzą radni, w tym przedstawiciele wszystkich klubów. Tak więc 

mamy potrzebę uzupełnienia. I tutaj bym się do Państwa zwracał, abyśmy 

spowodowali to, żeby wszyscy przedstawiciele, wszystkich klubów znaleźli się          

w komisji, gdyż nawet wymóg to na nas nakłada. Proszę Państwa, przedstawiam 



 

36 
 

Państwu procedurę głosowania w sprawie uzupełnienia składu osobowego 

Komisji Rewizyjnej. Jeżeli liczba zgłoszeń kandydatów do pracy w komisji nie 

przekroczy 1, to będziemy głosować uzupełnienie składu o tę osobę. Jeżeli liczba 

zgłoszonych osób przekroczy jeden, w takim przypadku będziemy głosować 

indywidualnie, na każdego kandydata. Po przeprowadzeniu głosowania nad 

wszystkimi zgłoszonymi kandydatami do komisji wejdzie jeden kandydat                          

z największą liczbą głosów. Czy ktoś z Państwa ma uwagi lub wnioski do 

przedstawionej procedury? Nie widzę. Jeśli nie ma uwag, to proszę                                          

o przegłosowanie procedury głosowania. Kto jest za przedstawioną procedurą? 

Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o głosowanie.” 

 

W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Wynik głosowania imiennego                  

stanowi załącznik nr 49 do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Aleksandra Martyna, 

Jerzy Marucha, Jacek Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr 

Palikot, Krzysztof Rusztyn, Antoni  Skura, Jan Słomiany, Jerzy Sobczuk, Jacek 

Sobczyński, Małgorzata Soboń, Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Nawój 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura stwierdził, że                      

22 głosami za, przy braku głosów wstrzymujących i przeciwnych, Rada 

Powiatu w Zamościu przyjęła procedurę głosowania.  

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura: „Kolejną 

czynnością jaką rada powinna wykonać jest w tym momencie zgłoszenie 

propozycji kandydata do uzupełnienia składu. I proszę o takie zgłoszenia.” 

 

Radny Jan Słomiany: „Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni. 

Zgłaszam Kolegę Jacka Masłowskiego na członka Komisji Rewizyjnej. Kolega 

poczuł brzemię odpowiedzialności, które ciąży na radzie, żeby tą komisję 

uzupełnić i wyraził zgodę na kandydowanie.” 
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Radny Jacek Masłowski wyraził zgodę na kandydowanie do składu Komisji 

Rewizyjnej.  

 

Więcej zgłoszeń nie było. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura: „W związku                                 

z brakiem kolejnych zgłoszeń, wnoszę o przegłosowanie zamknięcia listy 

zgłoszeń. Kto jest za zamknięciem listy zgłoszeń? Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymał? Proszę o głosowanie.” 

 

W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Wynik głosowania imiennego                  

stanowi załącznik nr 50 do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Aleksandra Martyna, 

Jerzy Marucha, Jacek Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr 

Palikot, Krzysztof Rusztyn, Antoni  Skura, Jan Słomiany, Jerzy Sobczuk, Jacek 

Sobczyński, Małgorzata Soboń, Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Nawój 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura stwierdził, że                    

22 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących, Rada 

Powiatu w Zamościu zamknęła listę zgłoszeń do uzupełnienia składu Komisji 

Rewizyjnej.  

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura: „W związku z tym, 

że zgłoszono jednego kandydata, wnoszę o podjęcie uchwały w sprawie 

uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej VII kadencji Rady Powiatu 

w Zamościu. Kto jest za podjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymał? Proszę o głosowanie.” 

W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. Wynik głosowania imiennego                  

stanowi załącznik nr 51 do protokołu. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Aleksandra Martyna, 

Jerzy Marucha, Jacek Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr 

Palikot, Krzysztof Rusztyn, Antoni  Skura, Jan Słomiany, Jerzy Sobczuk, Jacek 

Sobczyński, Małgorzata Soboń, Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr 

Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Nawój 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura stwierdził, że                        

22 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się, rada 

podjęła uchwałę w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji 

Rewizyjnej VII kadencji Rady Powiatu w Zamościu. 

 

Ad 10. 

 

Sprawozdanie Starosty Zamojskiego z pracy Zarządu Powiatu w Zamościu 

między sesjami /zał. nr 52/ radni otrzymali w formie elektronicznej. 

 

Sprawozdanie  zostało zamieszczone w aplikacji eSesja. 

 

Pytań do sprawozdania nie było. 

 

Ad 11. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura: „Proszę Radnych 

o zabieranie głosu w sprawach interpelacji, zapytań i wolnych wniosków. 

Informuję, że interpelacje i zapytania składane są na piśmie do Przewodniczącego 

Rady.” 

 

W ramach interpelacji, zapytań, wniosków i oświadczeń radnych głos 

zabrali: 
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Radna Hanna Michel: „Szanowny Pan Stanisław Grześko, Starosta Zamojski. 

My, mieszkańcy Sołectw: Koniuchy, Koniuchy Kolonia, Frankamionka z Gminy 

Miączyn w Powiecie Zamojskim wnosimy o naprawę drogi powiatowej                                

o numerze DP3237L na odcinku około 3,5 km, od budynku świetlicy wiejskiej            

w Koniuchach do końca miejscowości Frankamionka. W związku ze złym stanem 

technicznym nawierzchni na drodze powiatowej numer DP3237L na wyżej 

wymienionym odcinku, my niżej podpisani użytkownicy drogi uprzejmie 

prosimy o ujęcie powyższej drogi w bieżących pracach remontowych                                                   

i doprowadzenie nawierzchni do odpowiedniego stanu technicznego /wymiana 

asfaltu/. Obecnie droga posiada liczne uszkodzenia, nierówności, które 

uniemożliwiają bezpieczny przejazd, nawet przy poruszaniu się z małą 

prędkością. Drogą bardzo często poruszają się piesi dorośli oraz dzieci, ponieważ 

nie ma chodnika, co powoduje dodatkowe zagrożenie. Nawierzchnia drogi nigdy 

nie była gruntownie remontowana, a istnieje już około 50 lat. Przy obecnym 

rozwoju rolnictwa po drodze poruszają się pojazdy o dużej masie, co powoduje 

liczne jej uszkodzenia. Uprzejmie prosimy o pozytywne rozpatrzenie naszego 

wniosku. Pod wnioskiem podpisali się: Sołectwa Koniuchy, Koniuchy Kolonia, 

Frankamionka, Wójt Gminy Miączyn, Przewodniczący Rady Gminy.                                

W załącznikach mam zdjęcia uszkodzonych nawierzchni oraz listy podpisów 

mieszkańców. Pod wnioskiem podpisało się 88 osób. Prosimy o ujęcie tego 

wniosku, nie mówię, że w przyszłym roku, ale może podczas tej kadencji.” 

 

Radny Jan Słomiany: „Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni. Ja też 

w sprawie drogi, tylko trochę w innej kwestii. Chodzi o to, że dało się zauważyć 

już w tym roku w okresie od maja, czerwca do września niepokojące zjawisko, 

jakim jest zakorkowanie Zwierzyńca. I to jest związane, właśnie też na drodze 

powiatowej 2951L, to jest w Zwierzyńcu, to są ulice 1 Maja i Chodorowskiego. 

Droga ta tworzy skrzyżowanie z ulicami miasta, ulicą Aleksandry Wachniewskiej 

i ulicą Kolejową. Odbyło się gdzieś w końcu września takie spotkanie                                                      

z przedstawicielami i mieszkańcami w okolicy tego skrzyżowania, Radnymi Rady 

Miejskiej w Zwierzyńcu oraz tutaj też obecny był Radny Jarosław Śliwiński, ja 

też byłem. I okazało się, że jest bardzo dużo fachowców, jeśli chodzi o inżynierię 

drogową i specjalistów od ruchu drogowego, bo propozycji było bardzo dużo od 

mieszkańców. Zaskoczeni byliśmy, ale padło w końcu, padła w końcu propozycja 

ze strony specjalisty naszego Zarządu Dróg Powiatowych, Pana Andrzeja. Nie 

pamiętam nazwiska, Szponara, że może by tam najlepszym rozwiązaniem byłoby 

zbudowanie ronda. No to jest teraz, takie modne rozwiązanie i wydaje się, że to 
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jest takie sensowne podejście. Z tym, że na dzień dzisiejszy stwierdził, że ronda 

tam zbudować nie można, ze względu na niewłaściwy kąt przecinania się tych 

ulic i trzeba byłoby ewentualnie poszerzyć ulice. I to byłoby kosztem terenu 

Roztoczańskiego Parku Narodowego. Myślę, że przeprowadziłem, czy 

prowadziłem, rozmawiałem z Dyrektorem Parku. Więc on, że tak powiem w tej 

kwestii, na pewno by też się zgodził. Tylko, że to jest problem, że ministerstwo 

musi wyrazić zgodę na udostępnienie terenu parku. Więc to trochę proces trwa, 

około dwóch lat. A jest naprawdę niebezpieczeństwo takie, że ten ruch drogowy 

nie będzie malał na tym terenie, tylko będzie wzrastał. Mamy najazd turystów, 

szczególnie w soboty i w niedzielę taki, że tworzą się korki aż do przejazdu 

kolejowego na Białym Słupie, to jest prawie 2 km. I zjechać z takiego 

skrzyżowania, to znowu jest kwestia naprawdę problematyczna, bo tam są drogi 

podporządkowane. Nie wiem, może jest jakieś inne rozwiązanie. Ale 

proponowałbym, żeby przynajmniej zrobić projekt tego ronda. To oczywiście jest 

jakiś koszt, nie wiem, to rzędu też pewnie 50-60 tysięcy, taki projekt. Ale wydaje 

mi się, że od czegoś trzeba zacząć. I gdybyśmy mieli taki projekt moglibyśmy się 

starać o przekazanie terenu Roztoczańskiego Parku Narodowego, o poszerzenie 

ulic stykających się z tym skrzyżowaniem. I wtedy można byłoby jakieś działania 

poczynić, bo to jest, po prostu moim zdaniem nieuniknione. Mieszkańcy 

naprawdę tej okolicy czują się źle, bo tam czasami dochodzi do takich sytuacji, 

że mieszkańcy czują się jakby zagrożeni, bo to jest, zjeżdżanie ze skrzyżowania 

po okolicznych na przykład działkach, tworzy jakieś tam niebezpieczeństwo.” 

 

Radny Jacek Masłowski: „Panie Starosto, Panie Przewodniczący. Wnoszę                         

o zrobienie chodnika przy drodze powiatowej 3268L, tutaj Wólka Łabuńska, 

Przewale. Jest to droga bardzo ruchliwa, gdzie odcinkami tylko są chodniki. Przy 

tej drodze powstało dużo nowych domów, gdzie są małe dzieci. I tak, jak rano 

obserwuję nawet od siebie, bo mieszkam przy tej trasie, jak idą dzieci do szkoły                               

i jadą te samochody i wymuszają, gdzie dzieci muszą uciekać na pobocze. Ludzie 

się też skarżą, że nie można wyjść z dziećmi na spacer, bo ta droga została przy 

modernizacji w 2010-2011 troszkę zwężona. Był projekt wtedy, że miały być 

utworzone chodniki, nie zostało to utworzone. Więc proszę tutaj o rozważenie                      

i podjęcie decyzji o zrobienie tych chodników. A tym bardziej, że wiemy, że jest 

budowana ta droga ekspresowa S17, gdzie będzie tutaj węzeł wjazdowy na tą 

ekspresówkę. Więc ten ruch będzie się tutaj wzmagał ze strony Powiatu 

Tomaszowskiego, Hrubieszowskiego. Więc będą tutaj, na pewno będzie większy 

ruch. Oraz o gruntowne remonty drogi powiatowej biegnącej przez Komarów 
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Wieś, Janówkę, gdzie zostały te drogi rozjechane przez samochody ciężarowe. 

Gdy są zdarzenia drogowe na drodze krajowej między Reforma Łabunie                                 

a Polanówką, są kierowane tam właśnie, przez te drogi objazdy, przez co, tam jest 

znowu też nasilony ruch, jadą duże samochody. Ta droga nie była przystosowana 

do takich ciężarów i zostały one rozjechane. Wyglądają w tej chwili tragicznie                    

i bardzo źle się po nich jeździ.” 

 

Radny Jerzy Sobczuk: „Panie Przewodniczący, ja mam prośbę do Zarządu Dróg 

Powiatowych o utwardzenie pobocza tu przy drodze powiatowej Żdanów-Mokre, 

chodzi mi przy samym PSS-ie. Tam jest naprawdę tak, jak dzisiaj jechałem, jest 

po prostu bajoro po prawej stronie. I prosiłbym również o wykonanie przejścia 

dla pieszych, bo od Żdanowa kończy się chodnik tu przy …, a po drugiej stronie 

koło PSS-u się zaczyna. I, żeby przejść między chodnikami no powinno być 

przejście dla pieszych, a tego już nie ma. To byłaby jedna taka interpelacja. 

Natomiast mam taką prośbę do Pana Dyrektora, wy się tam znacie z Dyrektorem 

Dróg Wojewódzkich. Tam przy tej figurze jest taki duży dół przy wjeździe na 

drogę wojewódzką. Gdyby Pan mógł podjąć jakąś interwencję, byłbym 

wdzięczny. I mam takie zapytanie. Panie Starosto, czy my mamy jakąś możliwość 

wpłynięcia na to, żeby te nasze ronda zamojskie, na przykład tu przy LO, mogły 

być, że tak powiem, z dwóch pasów jechać? Bo często jest tak od Kina Stylowego, 

żeby przejechać do Lipskiej, po lewej stronie, bo to jest tylko w lewo lub prosto, 

jest jeden pas, a prawa strona, gdzie skręca się w prawo na Partyzantów jest pusta.                 

I się stoi 10 minut, żeby to rondo przeskoczyć. Tak samo jest koło szpitala, ten 

sam problem. Fakt, są to ronda bezpieczne, ale co do ich przejazdu, to jest 

naprawdę tragedia. Jeszcze sekunda, bo tak jak już mam głos. Nie, dziękuję 

bardzo, to wszystko.” 

 

Starosta Zamojski Stanisław Grześko: „Panie Przewodniczący, od tych rond 

zacznę. Tak, będziemy rozmawiać. Tu na Lipskiej faktycznie, jeżeli byłaby 

zmieniona organizacja ruchu, ułatwiłoby to przejazd. Natomiast rondo 

bezpieczne, no ja nie bardzo mówię o rondzie bezpiecznym, to na 

Hrubieszowskiej przy szpitalu, tam jest naprawdę makabra. Jest bardzo dużo 

stłuczek i tam faktycznie też powinno być. Mamy przykład ronda                                            

w Krasnystawie, podobne rondo, ładnie odcięte i tam nie ma problemu                               

z przejazdem. Natomiast tutaj, na naszym przy szpitalu jest, pomimo tych linii 

wymalowanych. Jeżeli chodzi o ten remont pobocza przy PSS w Żdanowie, to już 

Pan Dyrektor wie. Myślę, że tutaj będzie to naprawione jak najszybciej. A ten dół, 



 

42 
 

skręcając w prawo od kierunku Mokrego na drogę wojewódzką też zadzwonimy, 

poprosimy. Jak nie, no to my zasypiemy ten rowek, bo faktycznie jest to 

niebezpieczne. Jeżeli chodzi o wypowiedź Pana Radnego Słomianego. No 

faktycznie, jest tam problem w Zwierzyńcu i to chyba bardzo duży. My 

spróbujemy udrożnić miejsca parkingowe, myślę, że już w przyszłym roku do 

sezonu tego wakacyjnego. A więc będzie już dużo łatwiej, żeby te samochody 

miały gdzie wjechać, bo oni krążą i nie mają którędy przejechać, ani gdzie 

wjechać. A więc powinno to troszeczkę poprawić. Jeżeli chodzi o Roztoczański 

Park Narodowy i Ministerstwo Ochrony Środowiska, nie jest to prosta sprawa. 

Mamy w tej chwili duży problem. Ja 9 grudnia wybieram się do Ministerstwa 

Środowiska, właśnie ze ścieżkami rowerowymi i problem gruntów                                        

z Roztoczańskim Parkiem Narodowym. Pani Radna Michel. Jest to wszystko 

bardzo zasadne. Te drogi musimy remontować, robić, ale Drodzy Państwo 

będziemy robić w takim zakresie, w jakim nas po prostu będzie stać. Nie mamy 

w tej chwili funduszy zewnętrznych na realizację zadań drogowych. Pomimo, że 

w ubiegłej kadencji te fundusze były, udało się dużo dróg naprawić, zrobić, 

zmodernizować. Natomiast w tej chwili będziemy prosić również i samorządy 

gminne o współuczestniczenie w finansowaniu tych zadań, co pozwoli również 

na poprawę tej infrastruktury. I Jacek Masłowski. Tak, ten chodnik, faktycznie                  

o tym chodniku rozmawiamy już długo i tu również jest taka prośba do samorządu 

gminnego. Bo już mieliśmy właśnie na początku poprzedniej kadencji możliwość 

realizacji, ale z własnych środków powiat nie dał rady. Prosiliśmy gminę, no nie 

było wówczas też środków, gmina nie miała, żeby wspólnie realizować to 

zadanie. Niemniej jednak będziemy na tym terenie coś robić. Jeżeli ten chodnik, 

myślę tutaj o Zubowicach od cmentarza, tam jest teren, że można wykonać 

chodnik. Natomiast tu, gdzie nie można, będziemy wchodzić w te pobocza. Ale 

tą organizację ruchu będziemy wspólnie uzgadniać. Jest naprawdę z chodnikami 

w tej chwili bardzo dużo wniosków od mieszkańców, ale będziemy wchodzić, 

taka jest przynajmniej już w tej chwili decyzja, żeby te pobocza utwardzone. Tutaj 

dziękuję Panu Dyrektorowi Kutrowi, bo ja bardzo jestem przychylny do jego 

zdania, odnośnie tych półtora metrowych poboczy przynajmniej z jednej strony. 

To już poprawiłoby tą sytuację przejścia i pozwoliłoby zaoszczędzić środki 

finansowe przy budowaniu nowego chodnika tam, gdzie nie mamy nawet pasa 

drogowego.” 

 

Więcej chętnych do zabrania głosu nie było. 

 

Interpelacje złożone przez radnych na piśmie stanowią załącznik nr 53.  
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Ad 12. 

 

W sprawach różnych głos zabrali: 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura: „Ja przypominam 

Państwu, że bezpośrednio po zakończeniu sesji zostanie przedstawiony projekt 

budżetu na kolejny rok, 2025 i projekt wieloletniej prognozy finansowej powiatu. 

Zapraszam Państwa Radnych do wysłuchania tej informacji. I proszę Państwa, 

będą się zbierały komisje do zaopiniowania wieloletniej prognozy finansowej 

oraz budżetu. I tutaj Państwu przekażę już informację, kiedy to będzie, żeby już 

można było sobie poplanować czas. 3 grudnia, Komisja Gospodarki Powiatu -  

godzina 9:00, następnie Komisja Zdrowia - godzina 11:00 i Komisja Rewizyjna - 

godzina 13:00. To był 3 grudnia. Kolejny dzień to jest 4 grudnia, Komisja 

Rolnictwa - godzina 9:00. Komisja Oświaty - godzina 11:00 i Komisja Budżetu, 

godzina - 13:00. Państwo otrzymali ankiety, które trzeba wypełnić i złożyć do 

pracowników obsługi rady. Dane zawarte w tych ankietach są potrzebne do 

sporządzenia sprawozdania. Tutaj widziałem, Panie działały w międzyczasie. 

Też, kto nie złożył, to widziałem, druki były podawane, więc proszę                                           

o uzupełnienie tego, żeby to nam po prostu gdzieś tam nie zostawało, jako rzecz 

niezrealizowana. I proszę o zabieranie głosu w sprawach różnych.” 
 

Starosta Zamojski Stanisław Grześko: „Panie Przewodniczący, Szanowni 

Państwo Radni. W piątek mamy taki oficjalny odbiór z pierwszą konferencją 

naukową Branżowego Centrum Umiejętności w Zwierzyńcu. Zapraszamy 

Państwa. Myślę, że warto zobaczyć ten ośrodek. Naprawdę jest piękny i życzę 

wszystkim, którzy będą z tego korzystać, naprawdę dobrych efektów. 

Zapraszamy serdecznie.” 
 

Więcej chętnych do zabrania głosu w sprawach różnych nie było. 

 

Ad 13. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura: „W związku                           

z wyczerpaniem porządku posiedzenia zamykam obrady V sesji VII kadencji 

Rady Powiatu w Zamościu i wszystkim Państwu za udział dziękuję.” 

Do protokołu dołączone są uchwały podjęte na sesji, które stanowią załącznik                 

nr 54 do protokołu. 

 

Protokołowała:  

Jolanta Grela 

Przewodniczący Rady  

          Antoni Skura 


